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Abstract (en)
The transporter is provided with a running path (1) which has at least one running surface (5, 6, 7, 8, 9), and with a number of drive assemblies (15)
with rollers (19, 20). It also has traction means which comprise a traction member (14) fastened to the drive assemblies (15). To simplify assembly
and for low-noise running, it is proposed that the running surface (5, 6, 7, 8, 9) of the running path (1) for the rollers (19, 20) of the drive assemblies
(15) consists of plastic. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Transporteur ist mit einer mindestens eine Lauffläche (5, 6, 7, 8, 9) aufweisenden Laufbahn (1), sowie mit mehreren Laufwerken (15) mit
Rollen (19, 20) versehen. Weiter weist er Zugmittel auf, die ein an den Laufwerken (15) befestigtes Zugorgan (14) umfassen. Zur Vereinfachung
der Montage und für einen geräuscharmen Lauf wird vorgeschlagen, dass die Lauffläche (5, 6, 7, 8, 9) der Laufbahn (1) für die Rollen (19, 20) der
Laufwerke (15) aus Kunststoff besteht. <IMAGE>
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